

香港藝術發展局

Hong Kong Arts Development Council

覆核審批結果申請表格

Review Application Form

註：根據藝發局政策，本局可接受以下條件的覆核要求：

Note: The HKADC Review Committee accept review application subject to the following:

- (1) 申請者必須於接獲通知結果後三十個曆日內填寫本表格，正式以書面形式提出覆核申請；
Review applications must be made in writing by completing this review application form and submitted within 30 calendar days from result notification to the Review Committee;
- (2) 本局只接受在處理申請時，審批程序出現不恰當；或
The Review Committee will review cases only on grounds of improper processing procedures and/or
- (3) 申請被拒是基於資料不正確，而申請者必須在已提交的資料上，證明被拒原因不成立。
(獨立的新資料並不接受)
Unsuccessful application due to incorrect information. Application for review must be based on information submitted not new information (new information will not be accepted).

本局並不接受下列覆核申請：

The Review Committee will not accept the following grounds of review application:

- (1) 關於藝術評價和藝術判斷的覆核申請
Review applications against artistic appreciation and judgment ;
- (2) 以財政不足為理由的覆核申請，
Due to insufficient financial support provided ;
- (3) 未能提出具體理由的覆核申請。
Without concrete reasons and evidence.

覆核申請資料

Review application information

計劃名稱

Name of Proposal : _____

申請者(或團體)名稱

Name of Applicant

/(Organisation) : _____

計劃負責人姓名

Responsible person : _____

聯絡電話

Tel No : _____

聯絡地址

Address : _____

覆核申請理由

Reasons of Review Application

審批程序出現不恰當，詳細內容如下(可另紙填上)
On grounds of improper processing procedures, please provide detail information (use additional paper if needed):

申請被拒是基於資料不正確，詳細內容如下(可另紙填上)
Rejection of proposal due to the decision being based on inaccurate information. (use additional paper if needed) :

其他補充(可另紙填上)

Other supplementary information (use additional paper if needed) :

申請者/團體最高負責人簽署

Applicant's name/OrganisatioChief Executive : _____

姓名(請用正楷)

Name (in capital letter) : _____

日期

Date : _____